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ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   02/2011 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   004/2011 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, τη 14η  Φεβρουαρίου 2011, ημέρα Δευτέρα και ώρα 

13:00 στο Δημαρχιακό Κατάστημα της  οδού Αριστομένους  28, συνέρχεται στην 

02η/2011 συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ 

αριθμ. πρωτ. 5353/10-2-2011 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα 

με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Χρήστος Ριζάς, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ. 1) 

Αδαμόπουλος Ιωάννης, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Καραγιάννης Ανδρέας, 4)             

Μανδηλάρης Ιωάννης και  5) Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αντωνόπουλος 

Μιχαήλ, 2)  Δικαιουλάκος Βασίλειος και 3) Μωρακέας Σπυρίδων.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής  κ.κ. 1) Βασιλόπουλος Παναγιώτης και 2) Στασινάκης Διονύσης.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Προέγκριση - χορήγηση αδειών σε καταστήματα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. 

Στο φάκελο του θέματος βρίσκεται η υπ’ αριθ. 1/2011 με αριθμ. πρωτ. του Δήμου 
3554/31-1-2011 σχετική εισήγηση του Τομέα Έκδοσης Αδειών Καταστημάτων 
Υγειονομικού Ενδιαφέροντος, της Διεύθυνσης Δημοτικής Αστυνομίας του Δήμου 
Καλαμάτας, η οποία ήταν στο φάκελο του θέματος προς ενημέρωση και αναλυτικά έχει 
ως εξής:  

 
Υπηρεσιακή Εισήγηση - υπ’ αριθ. 1/2011 

Θέμα:) Χορήγηση άδειας μουσικής: 
 
Β) Χορήγηση άδειας Λειτουργίας Μουσικής σε Καταστήματα Υγειονομικού Ενδιαφέροντος 

  

Κύριε Πρόεδρε, σας υποβάλλουμε τους παρακάτω πίνακες, στους οποίους περιλαμβάνονται σχετικοί 
ιδιοκτήτες καταστημάτων, που αιτούνται:     

 Τη Χορήγηση αδειών λειτουργίας μουσικών οργάνων, σύμφωνα με τις διατάξεις της 
Α5/3010/1985 (ΦΕΚ 593 Β΄) Υγειον. Διάταξης, της Α1β/8577/1983 (ΦΕΚ 526 Β΄) Υγειον. Διάταξης, του 
άρθρου 63 παρ. 2 του Ν. 2121/1993 (ΦΕΚ 25 Α΄) και του άρθρου 80 παρ. 4 του Ν. 3463/2006, σε 
λειτουργούντα με νόμιμη άδεια αντίστοιχα καταστήματά τους (Το χρονικό διάστημα των χορηγηθέντων 
αδειών μουσικής σύμφωνα με την υπ’ αριθ.286/2009 Α.Δ.Σ. είναι για τρία (3) έτη).  

Επειδή η παρακάτω αναγραφόμενη αιτούμενη άδεια μουσικής, πληρεί όλους τους όρους χορήγησης της 
εν λόγω άδειας, που προβλέπονται από τις αναφερόμενες διατάξεις και τις διατάξεις του άρθρου 285 
του Ν. 3463/2006, «περί μη ύπαρξης βεβαιωμένων ληξιπρόθεσμων οφειλών σε βάρος των 
ενδιαφερομένων», εισηγούμαστε τη χορήγησή τους. 

 ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΑΔΕΙΑΣ ΜΟΥΣΙΚΗΣ 

Α/Α 
ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥ
ΜΟ ΙΔΙΟΚΤΗΤΗ 

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΟΣ 

ΕΙΔΟΣ- 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ 

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΟΣ 

ΑΙΤΟΥΜΕΝΗ ΑΔΕΙΑ 
ΜΟΥΣΙΚΗΣ - ΕΓΚΡΙΣΗ 
ΑΠΟ Δ/ΝΣΗ ΥΓΕΙΑΣ 

ΓΝΩΜΑΤΕΥ
ΣΗ Δ/ΝΣΗΣ 

ΥΓΕΙΑΣ 

ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΒΕΒΑΙΩΣΗ
Σ Α.Ε.Π.Ι. 

1. 

ΜΑΛΑΜΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

ΤΟΥ ΠΑΝΤΕΛΗ 
 ΓΙΑ 3 ΕΤΗ 

«ΤΑΒΕΡΝΑ» 
ΠΕΡΙΒΟΛΑΚΙΑ 

Τ.Δ. 
ΕΛΑΙΟΧΩΡΙΟΥ  

 

α)Στερεοφωνική 
Μουσική μικρής ισχύος 
μετά ηχείων 
β) Εγχόρδων μουσικών 
οργάνων. 

4971 /     
14-12-2010 

565955 / 
22-10-
2010 

                                                                                                                                      

Καλαμάτα 28-01-2011 

Ο Εισηγητής 
 

ΝΑΡΓΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
Με βαθμό Α΄ 

Ο Τμηματάρχης 
 

ΣΠΥΡΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΟΣ 
ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ Τ.Ε. 

Ο  ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ 
ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ 

 
Γ. ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ 

                                                                                                            
 
 
Συνημμένα  

             Σχετικοί Φάκελοι                                                                                                         
       (Υπόψη κ. Προέδρου της επιτροπής ποιότητα ζωής)                                                        
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Εισηγούμενος το θέμα ο κ. Πρόεδρος αναφέρει τα εξής: 
 

 
 Είναι ένα απλό θέμα, ένα μαγαζί ιδιοκτησίας Μάλαμα Παναγιώτη του 
Παντελή, η γνωστή ταβέρνα στα Περιβολάκια Ελαιοχωρίου. 

Ζητάει από την επιτροπή μας τη χορήγηση άδειας μουσικής. Προκειμένου να έρθει το 
θέμα στην επιτροπή μας, ζητήσαμε και μαζί με την αίτηση, έχουμε και την άδεια 
χρήσης και λειτουργίας μουσικών οργάνων, την παλιά η οποία ζητάμε να ανανεωθεί, 
έχουμε την άδεια από την ΑΕΠΙ που είναι σημαντικό, τα πνευματικά δικαιώματα τα 
ξέρετε για την δημόσια εκτέλεση μουσικής, έχει πληρώσει ο άνθρωπος, υπάρχει και 
διπλότυπο εδώ πίσω, δεν έχει ληξιπρόθεσμες οφειλές, υπάρχει σχετική βεβαίωση του 
ταμείου του Δήμου Καλαμάτας.  

Δεν ξέρω αν θέλει κάποιος να προσθέσει κάτι. Νομίζω είναι ένα τυπικό θέμα.  

Ο κ. Αθανασόπουλος.   
 
Δεν έχει σχέση με το συγκεκριμένο. 

Επειδή η εμπειρία όλα αυτά τα χρόνια μας έχει διδάξει ότι έχουν 
κάνει και λάθη, με αποτέλεσμα στο κέντρο της πόλεως να χορηγούνται άδειες οι οποίες 
δεν πληρούν τις προϋποθέσεις που ο νόμος ορίζει με αποτέλεσμα να έχουμε αυτό το 
κυκλοφοριακό κομφούζιο, να ελεγχθεί στο μέλλον οσάκις προκύψει θέμα χορηγήσεων, 
προεγκρίσεων κ.τ.λ., διότι αν δεν έχει parking, αν δεν έχουν θέσεις για parking κ.τ.λ. 
θα πρέπει να είμαστε αυστηροί διότι προϊόντος του χρόνου η κατάσταση θα 
επιδεινώνεται και περιθώρια πλέον άλλων λαθών ή παραλείψεων έχω την αίσθηση δεν 
υπάρχουν και δεν ξέρω αν θα πρέπει να μας απασχολήσει το γεγονός υπάρξεως 
πολυκαταστημάτων μέσα στο κέντρο της πόλεως και συγκεκριμένα αναφέρω το 
πολυκατάστημα έναντι του διοικητηρίου το super market, ο οποίος έχει κατεβάσει 
μπάρα του parking των 20 θέσεων που έχει, με αποτέλεσμα να υπάρχει το αδιαχώρητο 
έξωθεν του διοικητηρίου και των δικαστηρίων θα πρέπει λοιπόν να είμαστε πολύ 
αυστηροί διότι η κατάσταση επιδεινώνεται σε επίπεδο που δυστυχώς δεν υπάρχει 
επιστροφή, δυστυχώς.  

 
Για να  απαντήσω σε αυτή την ερώτηση, λόγω και του αντικείμενου της 
δουλειάς μου, όταν εκδίδεται μία οικοδομική άδεια, μέσα απ’ αυτή  

φαίνεται πόσες θέσεις parking προβλέπονται να δεσμευτούν. Δυστυχώς, θα σας πω και 
κάτι κύριοι συνάδελφοι, πολλές φορές δεν κατοχυρώνονται οι θέσεις σταθμεύσεως 
αλλά πληρώνονται. Σκεφτείτε δηλαδή ένα κράτος το οποίο σου λέει ότι για να βγάλω 
ένα κατάστημα 80 τ.μ., για την τάδε χρήση, προβλέπονται 5 θέσεις παρκαρίσματος. 
Μπορείς όμως μερικές από αυτές να τις εξαγοράσεις, το οποίο δεν είναι σωστό. Άρα 
λοιπόν εμείς όταν εκδίδεται μία άδεια οικοδομής, τα Μαλαμάκια που έχουν βγάλει 
αυτήν την άδεια, προβλέπονται κάποιες συγκεκριμένες θέσεις σταθμεύσεως, αυτό είναι 
βέβαιο. Τώρα μπορεί να μην είναι 30 και σίγουρα δεν είναι 30, είναι 2,3. Στο 
συγκεκριμένο θέμα που λέτε  θα προβλέπονται καμιά 25αριά τις οποίες τις έχει ……….  
 
ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Αλλά έχει κατεβάσει την μπάρα. 

 
Αυτό δεν το γνωρίζω, αυτό είναι άλλο θέμα, αλλά σας λέω ότι όταν 
βγαίνει μία οικοδομική άδεια προβλέπονται και ανάλογες θέσεις για τη 

χρήση που χρησιμοποιείται.  
 
Αν υπάρχει το περιθώριο γιατί είναι η δεύτερη συνεδρίαση και 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:  
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βεβαίως θα μας απασχολήσουν πολύ σοβαρά πράγματα τα οποία κατά το παρελθόν 
δυστυχώς δεν επιλύθησαν. Επανέρχομαι λοιπόν στις θέσεις σταθμεύσεως.  
Μία πολυκατοικία έχει μία είσοδο, μία έξοδο έτσι δεν είναι; Σημαίνει δηλαδή ότι 
ολόκληρο το τετράγωνο το έχουμε κάνει είσοδο και έξοδο και δεν μπορείς να παρκάρεις 
και οσάκις σταματήσεις έστω και για λίγο βγαίνουν από τα μπαλκόνια και από τα 
παράθυρα και απειλούν πολλές φορές και δεν φέρονται και σωστά, που εν πάση 
περιπτώσει αυτό δεν μπορεί να επιλυθεί τώρα. Από τούδε και στο εξής να ληφθεί 
σοβαρός υπ’ όψιν το συγκεκριμένο για τις καινούριες άδειες αφενός και αφετέρου να 
συνταχθεί άμεσα …….  

 
Δεν είναι όμως της παρούσης αυτό, δεν είναι το θέμα μας αυτό. 

 
….…… να συνταχθεί, γιατί θα μας απασχολήσει ως επιτροπή, 
κανονισμός πεζοδρομίων. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μια άλλη φορά ναι, εντάξει.  

 
Ο καθένας που θα παίρνει την άδεια να οικοδομήσει, θα 
φτιάχνει την ράμπα του, θα φτιάχνει το πεζοδρόμιο, σύμφωνα 

με τις υποδείξεις της υπηρεσίας και δεν θα κάνει ο καθένας ότι θέλει. Ότι έγινε μέχρι 
σήμερα, έγινε, η εμπειρία μας έχει διδάξει αυτά, από τούδε και στο εξής πρέπει να μας 
απασχολήσει όλους, περπατώντας στους δρόμους τι βλέπουμε, ως παρατήρηση, να 
διορθώσουμε τα κακώς κείμενα, γιατί είναι πολλά κε Πρόεδρε. 

 
Λοιπόν, ομόφωνα ως η εισήγηση.  
 

 
Η  Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού 
λαμβάνει υπόψη της την παραπάνω εισήγηση και τις αναφερόμενες σ΄ αυτήν διατάξεις, 

 
Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 

 
Εγκρίνει τη χορήγηση άδειας λειτουργίας μουσικής στον ΜΑΛΑΜΑ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ του ΠΑΝΤΕΛΗ για 3 έτη. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Χρήστος Ριζάς   1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κων/νος 

  3. Βασιλόπουλος Παναγιώτης  

  4. Καραγιάννης Ανδρέας  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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  5. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  6. Νιάρχος Αναστάσιος 

  7. Στασινάκης Διονύσης  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 17 Φεβρουαρίου 2011 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΡΙΖΑΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 
 
 


